



KEMENTERIAN KESIHATAN MALAYSIA

KENYATAAN TENDER

TARIKH IKLAN : 03 OGOS 2020

Tender adalah dipelawa kepada **kontraktor-kontraktor** yang berdaftar dengan **Kementerian Kewangan Malaysia (MOF)** dalam kod bidang yang berkaitan bagi bekalan berikut:-

BUTIR-BUTIR TAWARAN	HARGA DOKUMEN (RM)	TEMPAT DAN TARIKH DOKUMEN DIJUAL	KOD BIDANG	TARIKH/TEMPAT/MASA TAKLIMAT/LAWATAN TAPAK (Taklimat/Lawatan Tapak adalah WAJIB)	TARIKH TENDER DITUTUP
TAWARAN TENDER MEMBEKAL, MEMASANG, MENTAULIAH DAN MENYELENGGARA (DALAM TEMPOH JAMINAN) SATU (1) UNIT SISTEM RADIOGRAFI TERMASUK KERJA-KERJA MEMBINA BANGUNAN BAHARU DAN KELENGKAPAN PERABOT DI KLINIK KESIHATAN (KK) JENIANG, SIK, KEDAH.	RM 50.00 (Tidak akan dikembalikan)	Dokumen Tender boleh diperolehi/dijual di Unit Perolehan dan Aset, Jabatan Kesihatan Negeri Kedah, Simpang Kuala, Jalan Kuala Kedah, 05400 Alor Setar, Kedah bermula pada tarikh 09 Ogos 2020 pada waktu-waktu pejabat seperti berikut:- Ahad – Rabu : 8.00 pg – 1.00 ptg 2.00 ptg – 4.00 ptg Khamis : 8.00 pg – 1.00 ptg 2.00 ptg – 3.00 ptg	050101 Peralatan Dan Kelengkapan Hospital	Tarikh : 06 Ogos 2020 (Khamis) Masa : 10.00 Pagi Tempat : Rumah Warga Emas, Klinik Kesihatan Jeniang, Sik, Kedah	Tarikh : 27 Ogos 2020 (Khamis) Masa : 12.00 t/hari Dokumen Tender yang lewat diterima tidak akan di pertimbangkan
No. Jadual T/P&P : JKK (T) 14/2020 (203)					

Tempat serahan Dokumen Tender hanya di:

UNIT PEROLEHAN DAN ASET
JABATAN KESIHATAN NEGERI KEDAH
SIMPANG KUALA,
JALAN KUALA KEDAH
05400 ALOR SETAR
KEDAH DARUL AMAN

Bayaran bagi dokumen tender hendaklah dalam bentuk Bank Draf/Kiriman Wang Pos atas nama **Pengarah Kesihatan Negeri Kedah. Wang tunai/cek tidak diterima.** KONTRAKTOR-KONTRAKTOR YANG INGIN MEMBELI DOKUMEN TENDER **DIWAJIBKAN** MEMBAWA SIJIL ASAL KEMENTERIAN KEWANGAN MALAYSIA (MOF) BERSERTA SALINAN FOTOSTAT (TIDAK DIKEMBALIKAN) UNTUK PENGESAHAN PENDAFTARAN.

Syarikat/Firma/Koperasi/Pemilikan Tunggal* hendaklah mengambil perhatian bahawa setiap transaksi melalui Sistem ePerolehan akan dikenakan fi perkhidmatan sebanyak kosong perpuhan lapan peratus (0.8%) mengikut setiap nilai invoice yang dikemukakan kepada Kerajaan tertakluk kepada had maksimum **RM9,600.00** (Ringgit Malaysia: Sembilan Ribu Enam Ratus Sahaja) bagi invoice yang bernilai **RM1.2 juta** (Ringgit Malaysia: Satu Juta Dua Ratus Ribu Sahaja) atau lebih.

Hanya penama di dalam Sijil Kementerian Kewangan (MOF) sahaja yang boleh menghadiri lawatan tapak atau sesi taklimat tender. Agensi hendaklah mensyaratkan bahawa kontraktor/ syarikat tidak boleh mewakilkan pegawai selain daripada penama di dalam Kementerian Kewangan.

*Yang mana berkenaan

Pengarah Kesihatan Negeri Kedah
Kementerian Kesihatan Malaysia.